
STATSMINISTERIET
Dato: 23. december 2009

Statsminister Lars Løkke Rasmussens svar på spørgsmål nr. 17 stillet af Folketingets 

Energipolitiske Udvalg (EPU). Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL) 

Spørgsmål:

Statsministeren bedes i forlængelse af EPU alm. del - svar på spm. 3 oplyse, 
om det er sædvanlig praksis, at Statsministeriet løbende orienteres om status 
for en administrativt gennemført godkendelsesprocedure i Energistyrelsen.

Svar:

Der er løbende kontakt mellem ministerierne om en bred vifte af sager. Der er således 
intet usædvanligt i, at Statsministeriet har været løbende orienteret om status for god-
kendelsesproceduren i Energistyrelsen.
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